
PROTOKOLL nr 6

vid sammanträde den 30/l 1978 
i Djurgårdens IF:s Överstyrelse 
på Stadion.

Närvarande: Rudolf Walldén, ordf., 
Harry Holmberg, 
Kaj Alm, 
Gustaf Douglas, 
Rolf Theblin, 
Suzanne Dettner/Mathiasson, 
Lennart Öberg, adj., 
Karl Liliequist, 
Pelle Bergström, adj., 
Leif Forsberg, adj. 
Sture Danielsson.

Klubbdir.: Bengt Stagman

Förhindrad (sjukanmäld): Reine Gustafsson

§ 57: Ishockeyärenden:

Sedan en dagordning omfattande 15 punkter godkänts, 
lämnades ordet till ishockeyordf. Pelle Bergström för en redo
görelse kring dagsaktuella frågor:

1. Önskemål om heltidsanställning för nu halvårs
anställde Hans Swedberg, som i det allt mer ökande sektions
arbetet gjort sig oumbärlig. Hans den 15/1/70 utgående kontrakt 
hade förlängts till den 31/3/78, då hans föregående arbets
givare räknade med hans återvändande. Därför krävdes ett 
tämligen omgående besked om föreningen kunde ge honom en hel  
årstjänst. Hans lönekostnader hade mer än täckts av de annons- 
och övriga reklamintäkter, som han åstadkommit. Lön f.n.: 
7.500/mån som konsult utan sociala avgifter för DIF.

Rudolf Walldén föreslog ÖS att avvakta till 
halvårets slut för att då bättre kunna bedöma resultatet av Swedbergs engagmang. Runt en lön på c:a 100.000 kr. torde

vara max. för ÖS:s medverkan. Ärendet bordlades för vidare 
utredning.

2. Inför sektionens årsmöte den 19/4 1978 kl. 19.00 
Carlton Hotel utbad sig sektionens AU om från ÖS nu avgånge 
ledamoten Roland Erixon, som valts till sammankallande ledamot 
i valberedningen, fungerade i denna roll. Dm inte efterlystes 
besked om ÖS avsåg att tillsätta annan ledamot i valberedningen. 
För dagen kunde svar ej lämnas. Beslöts att



- 2 -
(forts. ÖS-protokoll nr 6 i DIF den 30.1.78)

(ishockey 2)

För dagen kunde svar ej lämnas. Beslöts att sekr. tar 
kontakt med Roland Erixon.

3. Uttag av fribiljetter och motsvarande vid elitseriE- 
matcherna från kommunala och andra myndigheter hade nu nått 
sådana höjder, bortåt 700 pr match, att åtgärder för en be
gränsning var påkallade med det snaraste, rekommenderade 
ishockeyordföranden. En gemensam aktion med andra klubbar 
bedömdes som en första lämplig väg att gå.

§ 58: Fotbollsärenden:

Berördes vissa fotbollsfrågor , som skulle aktualiseras 
senare på dagen i samråd med hela sektionsstyrelsen.

§ 59: Kansli- och anställningsfrågor: 

Rapporterades från AU-sammanträdet den 27.1.78, varvid 
behandlats frågor gällande omorganisation av Stadionkansliet 
och personalförändringar med bl.a. en förfrågan till Einar 
Wikberg, Ekerö, fn. engagerad i DIF:s bingo, om dennes in
tresse av en kanslitjänst.

Vid AU-sammanträdet orientering lämnats kring fot
bollens bokslut med en beräknad behållning av 50.000 kr., 
därest sektionen fick tillgodoräkna sig vissa infrusna 
bingointäkter. Beslöts att medge sektionen ett sådant till
godoräknande gällande 125.000 kr.

Bingo: beräknades års verksamheten komma att ge totalt 
850.000 kr. i behållning enligt beräkning av Einar Wikberg.

§ 60: Uppsägning av Stadionlokalernas hyreskontrakt:

Föredrogs skrivelse gällande uppsägning av hyres
kontrakten för DIF:s olika Stadionlokaler. Överlämnades 
för hantering till Rolf Theblin. Åt samme man uppdrogs att 
engagera sig i önskemål kring ombyggnad av fäktlokalen vid 
T-station Ropsten.

§ 61: DIF:s födelsedagsfirande 13/3 1978:

På grund av viss kollision med andra engagemang be
slöts att från den 14/3 ändra högtidlighållandet .av DIF:s 
födelsedag till måndagen den 13 mars 1978.

(forts.)
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§ 62: Lotteriansökan:

Beslöts att hos vederbörande polismyndighet ansöka 
om tillstånd att anordna ett snabblotteri omfattande
3.000 kronor-att säljas av medlemmar i brottningssektionen 
Till lotteriföreståndare utsågs Lennart Öberg, Johanneshov

§ 63 :Kommande sammanträdesdagar:

Beslöts att ÖS skall sammanträda måndagen 6/2 kl. 17.00 
och onsdagen 15/2 kl. 17.00.

§ 64: Bordlagda ärenden:

Beslöts att för behandling vid nästkommande samman
träde bordlägga ärenden gällande genomgång av tidigare ÖS-
protokoll, förslaget om klubbdirektörens funktionssätt, 
VM-åkarna i bob och deras ekonomiska stöttning, fäktsek 
tionen contra förbundets tävlingsutskott, sektionsträffarnas 
framtida planering, tennisaktualiteter, uppvaktningar etc.

Justeras: Vid protokollet:

(Rudolf Walldén) (Karl Liliequist)

Möte med fotboll:

Direkt i anslutning till dagens ÖS-sammanträde 
hade fotbollsstyrelsen infunnit sig för diskussion kring 
aktuella ärenden:

närvarande: Leif Forsberg, Olle Pettersson, 
Rolf Fransson, Bengt Lindbergh, Stig Bengtsson, Bengt Persson

Efter en redogörelse av Leif Forsberg hur den 
nya planeringen börjar växa fram debatterades mängder av 
angelägenheter såsom A-lagets uppbyggnad, nya spelare, 
kontraktsfrågor, anställnings- och bostädsärenden, bemanningen 
av kansliet på Hjorthagen efter L.M. Westers avgång och Göran 
Arals tillträde, sysselsättningen på detta kansli av vissa 
A-1agsspelare, satsningen på ökad ungdomsverksamhet och 
produktion av egna spelare, reklam-, program- och liknande 
verksamhet.

Träffen betecknades av båda parter som. givande 
och intressant och därmed motiverande att återkomma.

R.W. K.L.


